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Ludovic Orban spune ca toate companiile de stat trebuie listate la bursa: Exista

foarte multe avantaje

Premierul Ludovic Orban a declarat, luni, ca toate companiile de stat trebuie listate la bursa, deoarece

evaluarea companiei se face de catre piete, iar transparenta companiilor creste, dupa ce ministrul de

Finante, Florin Cîtu, a anuntat ca CEC Bank va fi listat la BVB.

”Dupa opinia mea companiile trebuie listate la bursa, pentru ca în momentul în care listezi la bursa compania ai

foarte multe avantaje. În primul rând, evaluarea companiei se face de catre piete. În al doilea rând, odata ce-ti intra

actionari minoritari, ca si minoritar fiind în structura actionariatului, ai obligatii, de a respecta drepturile acestora.

De asemenea, listarea la bursa presupune cresterea transparentei în cadrul companiei respective", a declarat

Ludovic Orban, luni, dupa sedinta solemna din Parlament.

Premierul a mai precizat ca prin listarea la bursa a companiilor de stat, exista posibilitatea obtinerii unor finantari.

"Mai mult decât atât, exista si posibilitatea de a obtine finantari prin intermediul listarii la bursa a companiei de

stat. Ca atare, eu sunt clar adeptul listarii la bursa a tuturor companiilor de stat. Ca este de vorba de Hidroelectrica,

de CEC Bank, de aeroporturi sau alte companii, pentru mine punctul de vedere este acelasi", a mai spus Orban.

Florin Cîtu a declarat, saptamâna trecuta, ca CEC Bank va fi listata la Bursa de Valori Bucuresti pâna la finalul

anului viitor, iar pachetul de actiuni ce urmeaza sa fie plasat pe piata de capital va fi echivalentul a minimum 20%

din capitalul social al institutiei bancare detinute de stat.

De asemenea, Cîtu a mai mai precizat ca procesul de listare a Hidroelectruica, la bursa, este într-un stadiu avansat.
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